
Nousiaisten Kunta                                                                                         Pöytäkirja 

Nuorisovaltuuston kokous 5/2023 

Aika: 10.05.2023 klo 15.00-17.40 

Paikka: Kunnantalon kahvihuone 

Kutsutut: 

Aada Elfving x 

Jami Lehtimäki x 

Johanna Leino x 

Onni Lehto x 

Kia Korpelainen x 

Krista Nummila x 

Kylli Rantasalo x 

Sini Nielikäinen x 

Henna Isotalo nuorisotyön koordinaattori x 

Matti Anttila kummivaltuutettu x 

Kaisu Savolainen hyvinvointikoordinaattori x 

Pasi Isokangas X  

 

§64 Kokouksen avaus, laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 Kokous avattu klo. 15.05 ja todettu lailliseksi sekä päätösvaltaiseksi. 

 

§65 Esityslistan hyväksyminen 

Päätösehdotus: Päätetään hyväksyä kokouksen esityslista. 

Päätös: Hyväksyttiin esityslista. 

  

§66 Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta 

Päätösehdotus: Valitaan kokoukselle 2 pöytäkirjantarkastajaa ja ääntenlaskijaa.  

Päätös: Valittiin Johanna Leino ja Onni Lehto. 

 

 

 



§67 Nuorisovaltuuston toimintasuunnitelman 2023 

Nuorisovaltuustolle valmistellaan toimintasuunnitelma vuosittain. Alustava suunnitelma vuodelle 

2023: 

- koju Nousten markkinoille 19.8 

- Falkinkosken kesästartti 1.6. klo. 17–20.00 

- kuntapäättäjien keskustelupaneeli syksy 

- Kirppis 

- nuorten liikennekäyttäytyminen II Sometiimi miettii ideoita postauksia varten. 

- kunnan viihtyvyys 

- harrastustoimintaa toisen asteen opiskelijoille 

  

Päätösehdotus: Päivitetään toimintasuunnitelmaa vuodelle 2023 

Päätös: Puhuttiin kirppiksen pitämisestä syksyllä sekä Noustenpäivien kojusta/pisteestä.  

 

§68 Verokortit Hennalle ensimmäistä palkkaa varten 

Päätösehdotus: Saatetaan tiedoksi. 

Päätös: Saatettiin tiedoksi. 

 

§69 Falkin kesästartin suunnittelu 

Viime kokouksessa päätettiin aloittaa tapahtuman mainostaminen n. kuukausi ennen tapahtumaa. 

Ohjelma sisältää: ilmainen sauna ja sup-laudat, kisailua, musiikkia (Sini hoitaa), kioski, grilli. 

Ohjelma juonnetaan mikrofonien avulla. Toteutetaan IG-kysely nuorille, millaista ohjelmaa haluavat 

Tapahtumaan.  

  

Päätösehdotus: Suunnitellaan ja ideoidaan tapahtumaa sekä sovitaan työnjaosta. Keskustellaan, 

onko kysely pidetty ja millaisia olivat vastaukset. Onko Spotify-listalle lisätty biisejä. Mainostaminen 

pitäisi aloittaa eli kuka huolehtii, mitä mainoksia ja mihin. 

Päätös: Pasi liittyi kokoukseen klo. 15.31  

- Kylli ja Kia suunnittelee viestiradan/kisan II Kisa alkaa n. klo 18 

- Jami, Onni, Johanna ja Kylli lämmittää saunan ja hoitaa grillin 

- Pihapelit mm. sulkkis ja lentopallo 

- Aada tekee mainoksen tapahtumasta  

- Sini hoitaa juontamisen (”tervetuloa”, kisan juonto, ilmoitetaan tapahtuman toiminnasta, 

tapahtuman lopetus)  

- Jami ja Henna hoitavat ostokset  

- Ilmainen sauna ja sup-laudat 

- Nuvalaiset saapuvat klo 16.00 



 

Aada poistui kokouksesta klo. 16.00 

  

§70 Lasten- ja Nuorten hyvinvointirahaston avulla penkkejä ja roskiksia sekä katostilaa. 

Nuorisovaltuusto on esittänyt Lasten ja nuorten hyvinvointirahastolle 16.2.2023 penkkien, roskisten 

ja katosten lisäämistä Henrikin Yhtenäiskoululle. Lasten ja nuorten hyvinvointirahasto päätti 

kokouksessaan 

seuraavasti: 

Päätettiin hyväksyä esityslistalla olleet ja kokouksessa esitetyt ehdotukset seuraavasti: 

- Nuorisovaltuustolle lupa penkkien ja roska-astioiden hankintaan. Valtuutetaan nuorisovaltuusto 

selvittämään hankittavia pihapenkkien ja roskisten hintoja, yhteishinta alle 5000 euroa. 

- Nuorisovaltuuston koulun pihakatosten hankinta -ehdotuksen osalta selvittää pienempien 

pihakatosten hankkimisen kustannuksia. Esitys pihakatosten hankinnasta kustannusarvioineen 

tuodaan seuraavaan hyvinvointirahaston kokoukseen uudelleen käsiteltäväksi. Lisäksi viedään 

viestiä eteenpäin isomman katostilan tarpeellisuudesta väistötilarakentamisen yhteydessä. 

 

Viime kokouksessa esitettiin 4 erilaista katosvaihtoehtoa kustannusarvioineen. Päätettiin selvittää, 

kuinka paljon Heikkilä Oy:n ehdottamaa katosta voi muokata 5000€ budjetin mukaan. Päätettiin 

päättää katos-hankinnan ehdottamisesta Lasten ja nuorten hyvinvointirahastolle seuraavassa 

nuorisovaltuuston kokouksessa.  

Päätettiin hankkia Henrikin yhtenäiskoulun pihalle Penkki Miljöökoriste Jämäkkä ruskea - K-Rauta - 

penkkejä. Nuorisovaltuusto suunnittelee, kuinka monta penkkiä (alustavasti mietitty 6 kpl?) ja 

roskista pihalle tarvitaan. Penkit ja roskikset hankitaan mahdollisimman pian suunnitelman 

mukaisesti. 

Päätösehdotus: Selvitetään tarvittavan katoksen hintaa ja kokoa sekä mietitään montako penkkiä ja 

roskista tilataan. 

Päätös: Mietitään katoksen hankintaa uudestaan syksyllä, kun väistötilat on tulleet. Tilataan 

penkkejä K-raudasta (6kpl) ja penkit asennetaan duuniviikolla. Viimeisellä kouluviikolla Johanna ja 

Kia käyvät merkkaamassa penkkien paikat koulun pihalle. Tilataan myös kolme roskista.  

 

Pasi poistui kokouksesta klo. 16.17 

 

§71 Liikenneturvallisuus 

Nousiaisten liikenneturvallisuus työryhmä kokoontui ja liikenneturvalla olisi tarjolla kuntiin 

monenlaisia 



palveluita asian edistämiseksi kuten virtuaalioppitunteja ja somemateriaalia sekä he voisivat 

jalkautua 

koululle tai nuokkarille. Liikenneturva olisi kiinnostunut yhteistyöstä esimerkiksi liikenneturvallisuus- 

teemaisen pakopelin tuomisesta Nousiaisiin. 

Viime kokouksessa valtuutettiin Kia kysymään rehtori Tuomas Einiöltä, onko mahdollista järjestää 

toimintaa koulun viimeisien viikkojen aikana. 

Päätösehdotus: Kia kertoo mitä on rehtorin kanssa keskusteltu ja päätetty. 

Päätös: 8-9-luokkalaisille on mahdollisesti tulossa virtuaalinen oppitunti liikenneturva teemalla 24.5. 

Syksyllä on tulossa laajempi liikenneturvapäivä sekä alakoululaisille että yläkoululaisille. 

 

§72 Toisen asteen opiskelijoiden harrastustoimintaan esim. jotain ohjattuja harrastuksia. 

Viime kokouksessa päätimme seuraavasti: Tehdään Forms- kysely toisen asteen opiskelijoille siitä 

mitä harrastuksia opiskelijat haluavat iltapäiväänsä. Kyselyssä tiedustellaan lukiolaisen 

kotipaikkakuntaa, sekä olisiko halukas osallistumaan ohjattuun harrastustoimintaan koulupäivän 

jälkeen. Jos, niin mikä olisi toiveharrastus.  

Päätösehdotus: Mietitään millaisia kysymyksiä laitamme, koska kysely tehdään jne. 

Päätös: Siirretään syksyyn.  

 

§73 Varsin Hyvä ry 

Varsin Hyvä ry:ltä on haettavissa nuoriso leader hankerahaa 100- 500 euron hankkeille, joiden 

teemana on 

yhdessä tekeminen. Lisätietoja https://www.varsinhyva.fi/nuoriso-leader/hankkeisiin/ 

Hakijana voi toimia vähintään kolmen 12-25 vuotiaan ryhmä, alueella toimiva yhdistys tai 

nuorisotoimi. 

Nuorten hanke kannustaa nuoria yhdessä tekemiseen ja vapaa-ajan toiminnan järjestämiseen. Tukea 

voi 

saada esimerkiksi erilaisten tapahtumien järjestämiseen, kurssitoimintaan sekä paljoon muuhunkin. 

Päätösehdotus: Mietitään hankerahaa tarvitsevia hankkeita. 

Päätös: Suunnitellaan syksyllä hygieniapassi kurssin järjestämistä hankerahan avulla.  

 

§74Terveiset valtuustosta, lautakunnista ja työryhmistä 

Saatettiin tiedoksi. 

 

§75 Muut asiat 



- Lisätään ensi kokouksen esityslistaan kohta Nousiaisten tapahtuma-mainonnan 

parantamisesta.  

- Nuvan joukkueen osallistuminen Incredible race:iin. 

- Hyvinvointikoordinaattori Kaisu Savolainen kävi esittäytymässä ja kertomassa kunnan ja 

Varhan yhteistyöpalaverista.  

o Koulupsykologille on hankala saada aikaa, tähän tarvittaisiin lisää resursseja. 

- Bussipysäkki huoli 

- Nuva voisi järjestää koululle jonkin palautelaatikon koulun ilmapiiristä ja viihtyisyydestä. 

  

§76 Seuraava kokous 

Seuraava kokous on 31.5. klo. 15.00 

 

§77 Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo. 17.40 

  

 

 

 

Puheenjohtaja                                                                         Sihteeri 

Kia Korpelainen                                                                       Kylli Rantasalo 

 

 

 

 

Pöytäkirjantarkastaja                                                             Pöytäkirjantarkastaja 

Johanna Leino                                                                          Onni Lehto 

 

                                                                    

 

 


